
THE COURT OF QUEEN'S BENCH ACT
(C.C.S.M. c. C280)

Court of Queen's Bench Rules, amendment

Regulation 205/2002
Registered December 4, 2002

Manitoba Regulation 553/88 amended

1 The *Court of Queen's Bench Rules*, Manitoba Regulation 553/88, are amended by this regulation.

2 Rule 12 and the centred heading before it are replaced with the following:

RULE 12
CLASS PROCEEDINGS

Definition

12.01(1) In this Rule, "Act" means *The Class Proceedings Act*.

Conduct of class proceedings

12.01(2) Class proceedings shall be conducted in accordance with the Act.

Headings for documents

12.01(3) A proceeding commenced under subsection 2(1) of the Act, a notice of motion for an order certifying one or more proceedings as a class proceeding, a certification order and all subsequent documents in a class proceeding shall have the following heading:

THE QUEEN'S BENCH

_____ Centre

(Proceeding under *The Class Proceedings Act*)

LOI SUR LA COUR DU BANC DE LA REINE
(c. C280 de la C.P.L.M.)

Règlement modifiant les Règles de la Cour du Banc de la Reine

Règlement 205/2002
Date d'enregistrement : le 4 décembre 2002

Modification du R.M. 553/88

1 Le présent règlement modifie les *Règles de la Cour du Banc de la Reine*, R.M. 553/88.

2 La règle 12 ainsi que son intertitre sont remplacés par ce qui suit :

RÈGLE 12
RECOURS COLLECTIFS

Définition

12.01(1) Dans la présente règle, « *Loi* » s'entend de la *Loi sur les recours collectifs*.

Déroulement des recours collectifs

12.01(2) Les recours collectifs se déroulent conformément à la *Loi*.

Titre des documents

12.01(3) Les documents se rapportant aux instances introduites en vertu du paragraphe 2(1) de la *Loi*, les avis de motion demandant que soit rendue une ordonnance attestant qu'une ou que des instances constituent un recours collectif, les ordonnances d'attestation et tous les documents déposés par la suite à l'égard du recours collectif portent le titre suivant :

COUR DU BANC DE LA REINE

Centre _____

(Instance introduite en vertu de la
Loi sur les recours collectifs)

Coming into force

3 This regulation comes into force on the day *The Class Proceedings Act*, S.M. 2002, c. 14, comes into force.

Entrée en vigueur

3 Le présent règlement entre en vigueur en même temps que la *Loi sur les recours collectifs*, c. 14 des *L.M. 2002*.

Le président du Comité
des Règles de la Cour du
Banc de la Reine,

December 4, 2002

Justice Gerald Jewers
Chairman
Queen's Bench Rules
Committee

Le 4 décembre 2002

Gerald Jewers, juge

The Queen's Printer
for the Province of Manitoba

L'Imprimeur de la Reine
du Manitoba